

From: [Zana Kamangar](#)
Subject: Multiple Trade Sector devices
Date: Tuesday, April 25, 2023 3:51:36 PM

Le français suit l'anglais

Per [Section 2.5 of the ORA Device Manual](#):

To select a trade sector, it is necessary to determine whether transactions are at the retail or wholesale level.

For definitions of wholesale trade and retail trade, as well as the inclusions and exclusions of each trade sector, refer to the [trade sector tables](#).

Where a device is used in more than one trade sector:

- Where **BOTH** require mandatory examinations, the sector subject to the shortest examination period is to be selected.
- Where **ONE of the trade sectors requires mandatory examinations**, the sector subject to mandatory examinations is to be selected.
- Where **NONE of the trade sectors require mandatory examinations**, the sector representing the primary source of revenue generated by the device is to be selected.

Par [Section 2.5 of the Manuel des instruments de l'ADEL](#):

Pour choisir un secteur commercial, il faut déterminer si les transactions se font au niveau du commerce de détail ou de gros. Pour les définitions de commerce de détail et de commerce de gros, ainsi que les inclusions et exclusions de chaque groupe, consulter les [tableaux des secteurs commerciaux](#).

- **Lorsqu'un instrument est utilisé dans plus d'un secteur commercial** assujetti aux examens périodiques (**tous les deux**), le secteur assujetti à la fréquence d'examen la plus courte doit être sélectionné.
- **Lorsqu'un instrument est utilisé dans plus d'un secteur commercial et**

que l'un de ces secteurs est assujetti aux examens périodiques, le secteur assujetti aux examens périodiques doit être sélectionné.

- **Lorsqu'un instrument est utilisé dans plus d'un secteur commercial et qu'aucun** des secteurs commerciaux n'est assujetti aux examens périodiques, le secteur représentant la source principale de revenus générés par l'instrument doit être sélectionné.

Kind Regards/Cordialement,

Zana Kamangar

National Administrator – Accreditation Department
National Energy Equipment Inc.
1467 Spitfire Pl, Port Coquitlam, BC, V3C 6L4
Cell: 604-968-1921 | E-mail: zkamangar@nee.ca